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               PROTOKOLL 
 

fört vid Amnehärad fiber ekonomisk förenings styrelsemöte 2021-04-12 kl 18:30  via 

Zoom. 
 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande, Suzanne Michaelsen Gunnarsson hälsade välkommen och öppnade 

mötet.  

 

 

§ 2 Upprop: 

 Närvarande via Zoom: 

Suzanne Michaelsen Gunnarsson 

Allan Gustavsson 

Henrik Helmersson 

Gunilla Gustavsson 

Per Ericsson 

Håkan Tropp 

Anita Wieweg 

 

Förhinder:  
Christian Lindholm 

Svenne Sten 

Markus Rickardsson 
 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen fastställdes med tilläggen 

a) Nästa möte 

b) Elektronisk signering  

 

Beslut: Att fastställa dagordningen enligt förslaget. 
 

 

 

§ 4 Val av protokollsjusterare 

Mötet föreslog Gunilla Gustavsson att jämte ordförande justera dagens protokoll.  
  

Beslut: Att välja Gunilla att justera protokollet. 
 

 

 

 

§ 5 Årsredovisning 2020. 

Suzanne gick igenom Årsredovisningen. 

Beslut: Förslaget godkändes inför årsmöte 

 

 

§ 6 Årsstämma 2021. 

Årsmöte skall äga rum senast 30/6. 

Diskussion om att ha det i lekparken eller Församlingshemmet 

 

Beslut: Beslutet skjuts upp till nästa möte pga Covid-19 läget..  
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§ 7 Valberedning 

Det behövs ersättare till Svenne Steen och Markus Rickardsson i styrelsen 

Gunilla kollar med Leif (ordinarie ledamot istf Svenne).  

Suzanne kollar med Kjell. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten  

 

 

§ 8 Rapport från Ålösundsprojektet 

Håkan rapporterade om ekonomin för projektet. 

En ny anslutning är på gång. 

Förslag är att svetsa fram 5 anslutningar genom 5 skåp för att framtidssäkra, 

förutsatt att den nya anslutningen sker. Vi bekostar svetsningen. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten och redovisningen av projektet 

 

 

§ 9 Ekonomisk rapport 

Håkan rapporterade om ekonomin. Inte mycket har hänt sen sist. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten 

 

 

 

§10 GFEF 

GFEF ska göra ny upphandlingsrunda, de har möte 19/4. 

Avtalets längd är 5år, och löper fram till 31/10 2022. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten 

 

 

 

§11 NetAtOnce 

Diskussion måste starta gällande om vi ska fortsätta med NetAtOnce eller byta. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten 

 

 

 

§12 Övriga frågor 

 

A) Nästa styrelsemöte. 

 Nästa styrelsemöte äger rum tisdag 11/5 2021 Kl.19:00 via Zoom..  

 

Beslut: Att fastställa datum för nästa styrelsemöte. 

 

B) Elektronisk signering 

Protokollet skickas till Suzanne och Gunilla, sedan till Håkan Tropp. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten 
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§ 13 Avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet    

 

_____________________________________________________               

               Anita Wieweg  

 

               

               Justeras 

                

                _________________________________          

                Suzanne Michaelsen Gunnarsson, Ordförande   

 

 

                ________________________________ 

                Gunilla Gustavsson 

 

 


